
Zápis z jednání Komise kultury č. 21/2022 ze dne 25. 5. 2022 

 

Místo konání: zasedací místnost č. 113, 1. patro, ÚMČ Praha 22 

Zahájení jednání: 17:00 

Ukončení jednání: 18:30 

Přítomni: Špalková - Kuželová, Krejzová, Kadrnožková, Vodičková, Rothová, Šmíd  

Omluveni: Žofková, Konopásek, Paseková, Klich, Vagenknechtová, Spěšná (stálý host) 

Hosté: Vaňková, Koutský,  

Je přítomna nadpoloviční většina členů, komise je usnášeníschopná. 

 

 

1. Zahájení jednání a schválení programu 

Návrh programu:  

1.  Úvod, schválení programu 

2.  Zhodnocení jarních akcí  

      a. MASOPUST 

      b. VELIKONOCE 

      c. ATENTÁN NA HEYDRICHA  

      d. WORKSCHOPY PRO MAMINKY S DĚTMI 

      e. ČARODEJNICE 

3. Seznámení s následujícími letními akcemi: 

      a. Atentát na Heydricha  

      b. Big beat c. Den dětí  

      c. Den dětí 

      d. Den draka  

      e. Koncerty Augrina musica  

4. Plán akcí na podzim a advent 2022 

5. RŮZNÉ - ZÁVĚR (termín další komise 7. 9. 2022) 

 

1. Schválení programu 

 

Usnesení: 

Kulturní komise schvaluje program. 

Hlasování: PRO: 6 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0 

Návrh byl přijat. 

 

2. Zhodnocení jarních akcí 

 

2a) MASOPUST 

Veronika Špalková - Kuželová zhodnotila masopustní akce jako velice zdařilé. Konaly se      

dvě - jednu pořádala MŠ Sluneční a druhou DS UCHO. Do průvodu MŠ se zapojil pan 

starosta, MČ se snaží spolupráci se školami podporovat. Masopust, který pořádal DS UCHO 

se skládal, krom jiného z obchůzky s medvědem, živé kapely, koblih z místní cukrárny. Akce 

byla ohodnocena jako velmi zdařilá, možná lepší než karnevaly uvnitř divadla, 

pravděpodobně zůstane v tomto stylu i příště.  

 

2b) VELIKONOCE 

Veronika Špalková - Kuželová - kladně ohodnotila stezky kolem Vodice a Obory. Dále 

hodnotila Velikonoční jarmark, na který byly pozitivní ohlasy z řad návštěvníků, jediné co se 

nepovedlo, bylo špatné počasí. 
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Radovan Koutský – se nemohl zúčastnit, ale vnímal samé pozitivní reakce.  

Petra Vaňková – bylo zde spousta stánků a akcí, školní jídelna se zapojila a uvařila, příště je 

nutné nabídku jídla lépe zpropagovat, některé stánky bohužel nedorazily (důvodem byla 

nemoc a neprověřené gastro).  

Mgr. Ivana Vodičková – konstatovala, že se akce všem líbila, děti si to užily, vyzkoušely si 

spoustu věcí. 

Mgr Jitka Rothová – ohodnotila Velikonoční jarmark jako povedenou akci. 

 

2c) ATENTÁN NA HEYDRICHA  

Veronika Špalková - Kuželová – tato akce se teprve bude konat nastávající pátek, jedna akce 

již proběhla s umístěním upomínkové desky, byla to spíše komorní akce, na kterou byl 

pozván historik pan Padevět, proběhla diskuze k tématu. 

Radovan Koutský – dle jeho pohledu, by bylo vhodné příště pozvat vedení MČ, včetně 

zastupitelů. Oficiální pozvánku nikdo nedostal.  

Komise konstatovala, že pojetí akcí bez účasti MČ je pouze na organizátorovi. Akce byla 

otevřena pro všechny zájemce.  

 

2d) WORKSCHOPY PRO MAMINKY S DĚTMI 

Monika Kadrnožková – seznámila přítomné, že proběhly již 3 workschopy, dle dohody 

financování probíhá přes Salesiánské hnutí z dotačních fondů. V rámci Dětského dne bude 

mobilní planetárium, které je financováno z grantu MČ. Akce jsou dostatečně naplněny dětmi, 

s pozitivní odezvou, chtěla by pokračovat po prázdninách. 

 

2e) ČARODEJNICE 

Komise ohodnotila tuto akci jako velice úspěšnou a pochválila ZŠ U Obory za vyrobení 

čarodějnice. 

 

3. Seznámení s následujícími akcemi: 

 

3a) MUZEJNÍ NOC   

Petra Vaňková – informovala o této nadcházející akci, jsou to 2 akce v jednom:  

o první část se skládá se sázení Lidické hrušně, hlavními protagonisty jsou pan Nešpor a 

pan Kaliba z Občanského spolku Lidice. Vysazení štěpu jediného ovocného stromu, 

který přežil vypálení Lidic. 

o druhá část bude I. Muzejní noc v Uhříněvsi – program je součástí celostátního 

Festivalu muzejních nocí.  

- 16 hod. – Skryté příběhy – venkovní rodinná hra pro zvídavé děti ve věku 6-13 let 

a hravé rodiče, na zkrácené trase budou jen pro tento den postavy v kostýmech       

se speciálními úkoly. Následně bude do aplikace nahrána plná trasa a hru bude 

možno projít kdykoli v budoucnu. 

- 16 hod. - Němí svědci 2. světové války – vlastivědná vycházka s Michalem 

Klichem, promítání filmu Atentát z roku 1964 

- 18 hod. - Anthropoid 80 let aneb jak se žilo v Uhříněvsi - vernisáž výstavy, beseda 

na téma operace Athropoid (Miroslav Kaliba). 

 

Po této akci bude v Muzeu následovat výstava Včelařů, která bude pojata formou přednášek a 

besed jako v předešlých ročnících. Bude určena nejen pro ZŠ v Uhříněvsi, ale i pro ZŠ 

Kolovraty a ZŠ Dubeč.  
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Veronika Špalková  Kuželová  –  se dotázala, jak to bude letos s letním kinem. 

Petra Vaňková – informovala, že Letní kino bude opět probíhat, budou preferovány české 

filmy. Filmy ještě nejsou vybrány.  

Komise preferuje anketu občanů, ať si lidé vyberou film sami.  

 

3b) BIGBÍT 

Radovan Koutský informoval, že hudební festival je již připraven v produkci pana Nouzáka. 

Termín 11. 6. 2022. Příprava probíhá dle plánu. 

 

3c) DEN DĚTÍ 

Den dětí v přípravě, hlavní účinkující je novodobý cirkus, vč. workshopu. Akce bude 

v Cukrovarském parku. Program zveřejněn, bude zde pro děti spousta atrakcí a workschopů 

 

3d) DEN DRAKA 

Je v přípravě termín 27. srpna, koncepce podobná předchozím letům – drak povyrostl, je z něj 

student. 

 

3e) KONCERTY AUGRINA MUSICA 

Martin Šmíd – v přípravě jsou 3 koncerty na podzim 2022, termíny: 6. října, 3. listopadu a       

27. listopadu 2022 (bližší informace na podzim). 

 

4. Plán akcí na podzim a advent 2022 

 

Advent – koncepce jako každoročně.  

Vánoční troubení - Martin Šmíd požádal, včas zaslat objednávku na koncerty a troubení. 

Přislíbeno Petrou Vaňkovou včasné zaslání objednávek.  

 

5. RŮZNÉ - ZÁVĚR 

 

Monika Kadrnožková – informovala o akci 15. června 2022, kde se od 16 hod. v knihovně v 

Uhříněvsi uskuteční akce „Výměna časopisů a knih“ – bližší informace ve Zpravodaji, dále by 

zde mělo probíhat čtení dětem. Jitka Rothová přislíbila pomoc při čtení knih, v nabídce budou 

i drobné hry. Knihy si budou moci děti vyměňovat a ty knihy, které zbydou, mohou zůstat 

v knihovně a prodat se jako levné knihy. 

Veronika Špalková - Kuželová srdečně pozvala všechny přítomné 21. 6. do Divadla U22, kde 

bude spolek UCHO hrát představení „Pražské pověsti“. 

Petra Vaňková – informovala, že chybí brigádníci na akcích, co se týče pomoci při stavění 

stánků, pomocných prací, hlídání dětí atd. Doporučuje vytvořit databázi dobrovolníků. Žádá 

kontakty na děti starší 15ti let, které by chtěly při akcích pomoci.  

 

 

Termín podzimní komise kultury - 7. 9. 2022. 

 

 

 

Zapsala: Vlasta Čepičková, tajemnice KK 

 

Ověřila Veronika Špalková - Kuželová, předsedkyně KK 

 


